
Generalforsamlingen blev afholdt i mødelokalet i Ganløsehallen, torsdag den 13. marts.2025 kl. 19.30 

Tilstede fra bestyrelsen var: Stig, Jonathan, Peter, Martin, Patrick, Erik. 

Afbud fra bestyrelsen: Monica 

 

3 medlemmer var mødt op som tilhørere. Der blev serveret en forfriskning 

 

Dagsorden for generalforsamlingen var: 

 
1 Valg af dirigent. 
2 Valg af stemmetællere. 
3 Bestyrelsens beretning.   
4 Fremlæggelse og godkendelse af klubbens regnskab. 
5 Fremlæggelse af klubbens budget for kommende regnskabsår og fastsættelse af kontingent.   
6 Behandling af indkomne forslag.                  
7 Valg    

• Valg af formand for to år (lige år). 
• Valg af kasserer for to år (ulige år).   
• Valg af mindst 1 bestyrelsesmedlem for to år (ulige år). 
• Valg af mindst 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år (lige år).  
• Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for et år.  
• Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant for et år. 

 8 Eventuelt. 
 

Referat i henhold til dagsordenen 

Ad. 1 Martin blev valgt som dirigent 

Ad. 2 Martin blev valgt som ordstyrer og stemmetæller. 

Ad. 3 Peter oplyste, at der i 2024 er afholdt 4 bestyrelsesmøder samt julehygge for medlemmerne den 6. 
december 2024 

Peter gav derefter en kort orientering om hvad der er sket i løbet af 2024:  

• Efterspil vedr. ny gulvbelægning – idet der er slidskader som bestyrelsen ikke finder acceptabelt på et ny 
gulv. Bestyrelsen har reklameret til leverandøren – men afventer fortsat leverandørens tilbagemelding 

• Indkøb af wending machine til salg af drikkevare og proteinbars 
• Nyt rengøringsteam 
• Renovering af Cablecross maskine 
• Beslutning om passiv deltagelse, via sponsorat, til Ganløse By Night 
• Instruktør kursus tildelt Patrick Pedersen og Christian Marsner. 
• Beslutning om indkøb af nyt løbebånd – samkøb med EIF. Forventes indkøbt i 2025 
• Kåring af årets flittigste medlem 6. december 

 

Ad. 4  

Stig gennemgik regnskabet, som herefter blev godkendt 

 

 



 

Ad. 5 Fremlæggelse af klubbens budget for kommende regnskabsår og fastsættelse af kontingent.   
 
Stig gennemgik budgettet, som herefter blev godkendt 

Kontingent blev fastholdt på 750 kr. 

Ad. 6 Ingen indkomne forslag 

Ad. 7  

Valg af formand for to år (lige år).  
Valg af kasserer for to år (ulige år). Stig blev genvalgt 
Valg af mindst 1 bestyrelsesmedlem for to år (ulige år). Monica blev genvalgt 
Valg af mindst 2 bestyrelsesmedlemmer for 1 år (lige år).  
Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen for et år. Søren Bach og Flemming Pradel blev valgt 
Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant for et år. Anders Ibsen og Christian Marsner blev valgt 
 

Ad. 8 Intet 

Herefter sluttede mødet 


